



歡迎成為伊萊克斯 UltraClub 會員



吸塵機產品：

適用於伊萊克斯 Ultra 系列有線吸塵機

由 2019 年 1 月 4 日起購買指定伊萊克斯 Ultra 系列吸塵機 (型號包括: ZUF4306DEL, ZUOQUATTRO, ZUSG406I), 可享以下額外優惠：

(我們會定期更新服務包括的型號，請留意伊萊克斯官網的最新消息)

- 於網上登記產品保用，即可延長保用期 1 年¹
- 60 日壞機包換²
- 免費獲贈額外 HEPA 過濾器或塵袋³
- 免費上門收送產品維修服務⁴

適用於伊萊克斯有線吸塵機

由 2019 年 1 月 4 日起購買指定有線吸塵機 (型號包括: ZSP4303AF, ZAP9920, ZAP9910, ZLUX1831AF, ZLUX1801, EC31-2BB, EC41-2DB), 網上登記可延長保用期 1 年¹。

適用於伊萊克斯無線吸塵機

由 2019 年 1 月 4 日起購買指定型號無線吸塵機 (型號包括: PQ91-3EM, PQ91-3BW, ZB3325B, ZB3320P, ZB3314AK, ZB3311, ZB3301, ZB3114, ZB3105AK, ZB3104, ZB6114, ZB6106WD), 網上登記可延長保用期 1 年¹：

- 首年保養包括人工，主要零件及電池 (不包括產品表面、機殼、損耗性零件及配件)
- 第二年保養包括人工及主要零件(不包括自然耗損之電池、產品表面、機殼、損耗性零件及配件)

適用於伊萊克斯 PURE F9 滑移百變吸塵機

由 2018 年 10 月 1 日起購買指定 PURE F9 系列無線吸塵機 (型號包括：PF91-6BWF, PF91-5BTF 及 PF91-5OGF), 網上登記可延長保用期 1 年¹。

所有吸塵機產品均可享以下優惠

- 獲得伊萊克斯最新產品資訊
- 優先獲得伊萊克斯特選產品折扣優惠
- 尊享伊萊克斯會員活動

條款及細則:

1. 此優惠只適用於購買日起計 30 天內登記，方向享有額外 1 年免費保養，詳細保用範圍請參考保用證書之內容。陳列品不適用。(維修時，必須出示有效收據正本以作核對)
2. 人為損壞及配件不包括在內
 - 甲、 此活動優惠祇限於香港購買之顧客
 - 乙、 如有任何爭議，大昌行保留最後解釋權及決定權
3. 所有贈品可於登記後 60 天後前往伊萊克斯陳列室換領，地址: 灣仔告士打道 38 號中國恒大中心地下 B 室 (敬請致電 2804-2328 預約)。若贈品缺貨，大昌行有權送出替代型號產品。
4. 免費上門收送服務範圍只限大昌行免費送貨地區，個別偏遠地區會有額外收費。顧客可享有一次免費收送服務。預約服務及查詢詳情，請致電服務熱線 3193 9888。

嵌入式廚房電器:

由 2018 年 1 月 1 日起，全線伊萊克斯嵌入式廚房電器，網上登記可享 2 年保養¹及以下優惠：

- 優先獲得伊萊克斯最新產品資訊及特選產品折扣優惠
- 尊享伊萊克斯會員活動

條款及細則:

1. 此優惠只適用於送貨日起計 30 天內完成登記，方可享有額外 1 年免費保養，詳細保用範圍請參考保用證書之內容。陳列品不適用。(維修時，必須出示有效之購買單據及送貨單據正本以作核對)

www.electrolux.com.hk



Welcome to Electrolux Ultra Club



Floor Care Product:

For Electrolux Ultra Series Corded Canisters

Effective from Jan 4, 2019, purchase of selected Electrolux Ultra Series vacuum cleaners (including: ZUF4306DEL, ZUOQUATTRO, ZUSG4061), enjoy premium services:

(We are updating the item list from time to time, please check up on Electrolux HK website for the latest update.)

- Enjoy one-year extended warranty upon online warranty registration.¹
- Guaranteed product replacement within 60 days from purchase².
- Free welcome gifts -HEPA filter or dust bags³
- Free door-to-door collection and delivery services⁴

For Electrolux Corded Canisters

Effective from Jan 4, 2019, purchase of selected corded canisters (including: ZSP4303AF, ZAP9920, ZAP9910, ZLUX1831AF, ZLUX1801, EC31-2BB, EC41-2DB), enjoy one-year extended warranty with online registration¹.

For Electrolux Cordless Vacuum Cleaners

Effective from Jan 4, 2019, purchase of selected cordless vacuum cleaners (including: PQ91-3EM, PQ91-3BW, ZB3325B, ZB3320P, ZB3314AK, ZB3311, ZB3301, ZB3114, ZB3105AK, ZB3104, ZB6114, ZB6106WD), enjoy one-year extended warranty with online registration¹:

- First year warranty include labor cost, main components and battery (excluding any surface, cabinet, consumptive parts and accessories)
- Second year warranty include labor cost and main components only (excluding battery, any surface, cabinet, consumptive parts and accessories)

For Electrolux PURE F9 FlexLift Vacuum Cleaners

Effective from Oct 1, 2018, purchase of selected PURE F9 FlexLift Vacuum Cleaners (including: PF91-6BWF, PF91-5BTF & PF91-5OGF), enjoy one-year extended warranty with online registration¹.

For all Electrolux Vacuum Cleaners

- Stay connected to receive the latest product updates
- Enjoy exclusive promotion offers
- Invitation to privileged VIP events

Terms & Conditions:

1. Applicable to customer who complete the online warranty registration within 30 days from the date of purchase to enjoy 1 extra year of free warranty service. Please refer to the Warranty Certificate for the service coverage and detailed T&Cs. Display product is not included.
2. If the product fails due to manufacturing issues.
 - A. This promotion activity is valid only in Hong Kong.
 - B. In case of dispute, DCH reserves the rights for final judgment and decisions.
3. Please collect your free filters or dust bags from Electrolux showroom, 60 days later upon your on-line registration. (Please call to make reservations at 2804-2328). If the premium is out of stock, Dah Chong Hong reserves the rights to offer alternative products.
4. Free door-to-door pick-up and delivery service limits to Dah Chong Hong free delivery service areas in Hong Kong, additional charges may be applied for remote districts. Customer will enjoy free door-to-door pick-up and delivery service once. For service appointment and more details, please call 3193 9888.

Built-in Kitchen Appliances:

Effective from Jan 1, 2018, purchase of Electrolux built-in kitchen appliances, enjoy 2-year warranty¹ upon warranty registration and exclusive promotion,

- Stay connected to receive the latest product updates and enjoy exclusive promotion offers
- Invitation to privileged VIP events

Terms & Conditions:

1. Applicable to customer who complete the online warranty registration within 30 days from the date of delivery to enjoy 1 extra year of free warranty service. Please refer to the Warranty Certificate for the service coverage and detailed T&C. Display product is not included.

www.electrolux.com.hk